
Bestyrelsesmøde afd. 32 afholdt torsdag 29.10.20 

Deltagere var Hana Jørgen Struck, Fro Rose og Brita Skyborg-Møller 

 

Dagsorden: ekstra ordinært afdelingsmøde 

 

Grundet corona situationen kan vi ikke holde det ekstra ordinære afdelingsmøde lige nu. 

Priserne er kommet og der er udregnet modeller for finanseringen af kalkfrit anlæg. 

Vi diskuterede om der evt kunne blive en skriftlig afstemning, men da beboerne nok vil have 

spørgsmål, kan dette ikke lade sig gøre. 

Bestyrelsen har besluttet at afholde det ektraordinære afdelingsmøde når corona situationen 

ændrer sig. 

Vi håber vi kan afholde mødet i starten af det nye år. 

Brita Skyborg- Møller 

 


